

LOOKING FOR AN INTERNSHIP?



STEPHEN WILLIAMS ASSOCIATES

LET'S WORK TOGETHER AND MAKE SOMETHING COOL

Are you studying architecture or interior design?
We are looking for talented, enthusiastic people to join our team in Hamburg, for a six month paid internship – starting this summer!
We offer the opportunity to contribute to challenging projects, experience creative processes firsthand, and gain practical experience as part of an interdisciplinary team.
For more information please get in touch, or send your application including CV and portfolio to mail@stephenwilliams.com

Du studierst Architektur oder Innenarchitektur?
Wir suchen talentierte, begeisterte Köpfe als Verstärkung für unser Team in Hamburg, für ein sechsmonatiges, bezahltes Praktikum ab diesem Sommer!
Bei uns hast du die Chance, an anspruchsvollen Projekten mitzuwirken, kreative Prozesse hautnah miterleben und wertvolle Praxiserfahrung in einem interdisziplinären Team zu sammeln.
Für mehr Infos melde dich einfach bei uns oder sende deine Bewerbung inklusive Lebenslauf und Portfolio direkt an mail@stephenwilliams.com.